
OBČINSKI KOMITE ZKS

Spremembe gospodarskega sistema
zbujajo skrb

Člani občinskega komiteja
ZKS naše občine so na seji 10.
novembra obravnavali nepo-
sredne naloge in aktivnosti ZKJ
za premagovanje neugodnih po-
litičnih, gospodarskih in social-
nih razmer v državi, sprejete na
17. seji CK ZKJ. V uvodu k tej
temi je predsednik občinskega
komiteja ZKS Ivan Kuhar de-
jalj da bo treba vztrajati na kon-
ceptu treh reform - gospodar-
ske, političnega sistema in pre-

nove ZK. Vsega ne bo mogoče
uresničiti takoj, vendar je prav-
kar minula seja pokazala, da si
ljudje želijo sprememb in bolj
odprte družbe bogatega in hu-
manega socializma. Člani komi-
teja so razpravljali tudi o pred-
logu tez, ki se nanašajo na raz-
vojno preobrazbo združenega
dela. Uvodne misli je povedal
sekretar predsedstva Franjo
Vinko, ki je menil, da je vloga
zveze komunistov tu predvsem

v iniciativi in v spodbujanju no-
silcev teh nalog.

V razpravi so člani komiteja
izrazili bojazen, da bo nova za-
konodaja, ki se pripravlja, pov-
zročila precejšnje spremembe
v načinu našega življenja, in to
ne le v gospodarskem, marveč
tudi v socialnem. Tako je Miha
Klešnik menil, da bi se morali
v osnovnih organizacijah ZK
več pogovarjati o tem, čeprav
stvari še niso jasne, vendar je

mogoče reči, da ne bodo prepro-
ste. Pritegnil mu je Franc Mo-
lan, ki je predlagal, da bi spre-
membe zakonov obravnavali po
področjih, in sicer več osnovnih
organizacij skupaj. Opozoril je,
da bi ne bilo dobro na hitro
sprejemati novo zakonodajo,
ker se lahko prav zato izkaže za
slabo in jo bo treba že kmaJu
popravljaii, za kar pa prihodnje
leto v delovnih organizacijah ne
bo časa, saj bo treba vse sile
usmeriti v doseganje poslovnih
rezultatov. Kot politično vpra-
šanje še kaže tudi težnja družbe-
nopolitičnih skupnosti, da bi se
tozdi na njihovem območju pre-
oblikovali v delovne organiza-
cije in ne v obračunske ali po-
slovne enote.
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